
Referat af bestyrelsesmøde i Sejlklubben Ulvsund tirsdag den 22. august 2023 kl. 1900 i klubhuset. 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand) 

2. Orientering om nyt fra formand 

a. Indvielse af Snekkens nye klubhus 1. september 

3. Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Kassekladde fremlægges 

b. Restancer/Nye medlemmer 

c. Nøgler 

4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg 

5. Orientering fra havneudvalget  

a. Legeplads 

6. Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Duelighedsuddannelse i klubben - status 

b. Havnens dag evaluering 

c. Salg af Soling 

d. Fremtidens opgaver og investeringer (vedligeholdelse – terrasse – mastehus – m.m.) 

7. Aktivitetskalender 

a. Høsttur 26. – 27. august 

b. Oste- og vinsmagning 16. september 

c. Afriggersejlads 23. september 

d. Standerstrygning 7. oktober 

8. Næste møde:  

9. Eventuelt (Alle) 

Referat: 
 
Ad pkt. 1. Jørgen bød velkommen til bestyrelsen, der var fuldtallig, ligesom Gitte var mødt op som suppleant. Jørgen 

gennemgik dagsordenen, der blev suppleret med pkt. 6 D. 

Ad pkt. 2. Orientering om nyt fra formand 

a. Jørgen er som medlem af havnerådet blevet indbudt til indvielse af Snekkens nye klubhus 1. 

september.  

2. Ad pkt. 3. Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Ole fremlagde kassekladde, og gennemgik hovedtallene. Der var ingen spørgsmål til det foreløbige 

regnskab. 

b. Der er stadig fire restancer for medlemskontingent. Personerne blev diskuteret Tove rydder op /sletter 

medlemmerne. Medlemstallet er i dag 138 medlemmer, hvilket er en fremgang på ti medlemmer. 

c. Nøgler. Intet at bemærke. 

 

 



Ad pkt. 4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg 

Jollernes væsentligste aktiviteter foregår i Præstø pga stor aktivitet i Præstø Sejlklub. Klubhuset har 

været lejet ud seks gange i sommersæsonen, hvilket er lidt mere end normalt. Punktet tages op senere. 

Ad pkt. 5. Orientering fra havneudvalget  

a. Claus har fået et tilbud hjem på Legepladsen, men kommunens krav om at sejlklubben skulle drive og 

finansiere driften, herunder det årlige sikkerhedseftersyn, gør det mindre attraktivt for klubben. 

Projektet er indtil videre sat i bero, da klubbens vedtægter ikke omfatter den del, der handler om drift 

af legeplads. 

Ad pkt. 6. Indkomne punkter til dagsorden: 

b. Duelighedsuddannelse i klubben. Jørgen har gennemført tre dage med teori og sejlads. Der bliver 

videreført her til efteråret. Der er stor tilfredshed med aktiviteterne. 

a. På Havnens Dag var der ingen aktiviteter i klubhuset men en del aktivitet på vandet. Vi fik tre nye 

medlemmer. Havnens dag forløb. OK. 

b. Evt. salg af Soling blev drøftet. Klubben har tillige en påhængsmotor som evt. også kan sælges. Chris 

tager sig af forsøg på at sælge Solingen. 

c. Fremtidens opgaver og investeringer blev drøftet. Der blev gennemført en brainstorming med følgende 

resultat. Ny termorude i et enkelt vindue, evt skiftes vinduet. Nye borde/stole til klubhuset. Vi holder 

alle øje med et godt tilbud ifm lukning af restauranter. Tre Borde/bænkesæt kunne erstatte de gamle 

udslidte. Chris finder prisoverslag. Klubhuset kan opgraderes med troltex på loftet for at opnå større 

lyddæmpning. Jørgen fremsætter et prisskøn. Evt. nyt gulv. Lysstofamaturer ombygges til LED. Sten 

forespørges. Projektor og nyt Lærred. Jørgen finder overslag 

Alle prisoverslag indhentes før næste møde, hvor de drøftes/prioriteres.  

Mastehus blev drøftet. Fremtiden hænger sammen med den gule stald. Status på Den Gule Stald er 

ukendt. Mulighederne er utallige. Bestyrelsen følger udviklingen. 

d. Strikkeklub- brug af huset til vinter. Jørgen er blevet forespurgt om klubhuset kan lånes ud til en 

strikkeklub. Bestyrelsen afventer en egentlig forespørgsel, før der tages principiel stilling. I så fald skal 

der etableres en kørestolsrampe. 

Ad pkt. 7. Aktivitetskalender 

a. Høsttur 26. – 27. august. Forventes gennemført med fire både til Stubbekøbing 

b. Oste- og vinsmagning 16. september er i støbeskeen. Festudvalget laver opslag. 

c. Afriggersejlads 23. september gennemføres som vanligt. Jørgen laver opslag 

d. Standerstrygning 7. oktober. Spis-hinandens-mad om aftenen. Festudvalget laver opslag. 

Ad pkt. 8. Næste møde: 3 OKT kl. 1900 i klubhuset. Evt 14 NOV. 

Ad pkt. 9. Der var intet til Eventuelt. 

Jørgen sluttede mødet kl. 2115 

 


